
Mødetype: Styrelsesmøde – herefter
udvalgsmøder

Dato og sted: 10. oktober 12.30-13.45 Dirigent: Sanne
Referent: Pia
Frokost: Line

Kredshuset

Nr. Tid Emne (og
ansvarlig)

Hvad skal vi udrette? Beslutning og hvem gør hvad?

1. 12.30 Meddelelser

2. 12.45 Nyt fra
udvalgene

AMU: Der sendes invitation ud til
arbejdsmiljørepræsentanternes møde efter efterårsferien.

Medieudvalget: Der blev vist udkast til kredsbladet.
Indholdsområder er fordelt i udvalget. Udgivelse 31. oktober.
Præsenteres på styrelsesmødet samme dag. Kredsbladet
evalueres

SPU: Intet nyt.

KO: Står for julearrangementet. Gode ideer til juleretter er
velkomne.

3. 13.00 Forberedelse af
dialogmøde

Siden sidst er der ændret i slides omkring de 5 supplerende
spørgsmål i social kapital. Fokus er fremadrettet på
undervisningens kvalitet i et mangfoldigt klasserum samt
fokus på, hvordan man kan arbejde med elevernes

Kensø er desværre syg. Lotte Aaby er
stand-in.

Det vigtigste på dialogmødet er



motivation.
Der lægges op til en drøftelse om, hvordan I og ledere skal
forberede jer til vidensindsamlingsmødet. Denne drøftelse
tager vi også her.

Bilag: Dagsorden til dialogmøde

forberedelse til
vidensindsamlingsmødet, hvor de
vigtigste fokuspunkter kommer frem til
den kommunale redegørelse.

Vigtigt i dag at bruge tiden med
skolelederne at hive særligt vigtige ting
ud af egen skoleplan, hvilke drøftelser
vil have mest værdi?

Stabschef Claus Holm har fået masser
af input (fx. vores bud på hvordan en
kommunal redegørelse kan se ud,
nøgletalsrapport samt årshjul) fra
Kasper ift. den kommunale
redegørelse.

På dagens dialogmøde sidder vi
skolevis og prioriterer tre indsatser fra
egen skoleplan, som vi har haft et godt
samarbejde omkring. Så man kan
sidde blandet med andre skoler på
vidensindsamlingsmødet.



4. 13.20 Styrelsens
efterårsseminar

Praktisk:
Vi besluttede sidst, at vi holdt styrelsesmøde efter
vidensindsamlingsmødet til kl. 16.00 på Frederiksdal, og at vi
holdt vores efterårsseminar d.28/11 fra 12.30 med spisning
efterfølgende. Vi er blevet opmærksomme på, at vi har
juleafslutning i samme uge om fredagen. Af samme grund
foreslår vi at efterårsseminaret slutter kl. 17.00 uden spisning.
Indhold:
Nedenfor er en liste med kommende punkter, hvor alle, der er
fremhævet med ”fed” kunne være mulige emner, som vi kan
give lidt mere tid end normalt. Kasper løber punkterne
igennem, hvorefter I giver en tilbagemelding.

Styrelsen tilslutter sig forslaget om ikke
at spise efter efterårsseminaret.

Resten af punktet udskydes.

5. 13.45 Evt. OI flytter til Gl. Skovlunde Skole. Så Skovlunde Skole kan
bruge OI’s lokaler.

6. 13.50 TR-opgaver ● Møde med to pæd.ledere og distriktsskoleleder om
skemaet med de gule markeringer om gode
samarbejds- og involverende processer inden den 14.
november 2022.

7. 13.52 Bullets til
Facebook

Kommende punkter:

- Tjenstlige samtaler og TR-rollen
- Mellemformer
- FUR
- Efterårsseminar

- Kongres
- Børne og Ungepolitik
- Sammen om Skolen – herunder opfølgning på

meddelelsesbog
- Økonomi – kontingent, effektivisering, budget,



investering
- Kommunikation
- Børnehaveklasselederne


